
Pytania radnych z sesji RM z dnia 12-19-2017 r. 
 
 
 
Krzysztof Świerczyński 

− Jaki jest status parkingu przy MZDiT na ul. Popiełuszki? Nie jest to część strefy płatnego 
parkowania. Czy będą tam pobierane opłaty za parkowanie, czy będzie on włączony do miejskiego 
systemu parkingów płatnych? 

− Jak w sprawie strefy płatnego parkowania wygląda pobieranie kar? Jaka jest średnia dzienna suma 
mandatów? 

− Jak wygląda kwestia infrastruktury komunikacji nocnej? W wielu miejscach brakuje odpowiednich 
peronów i wiat w związku z czym dewastowana jest zieleń, a w obliczu sezonu zimowego brak 
infrastruktury spowoduje duże niedogodności dla pasażerów. 

− Jak wygląda sytuacja sklepu nocnego przy Al. Pokoju 8? Na jakim etapie jest postępowanie, 
co z egzekucją powziętej decyzji o cofnięciu zezwolenia na sprzedaż alkoholu. Pomimo licznych 
interwencji i powziętych decyzji tam nadal jest sprzedawany alkohol. 

− Co z wykupem mieszkań komunalnych? Nieustanna wymiana pism, w których pan Prezydent mówi, 
że może ale nie musi sprzedawać tych mieszkań jest niezrozumiała. Decyzje pana Prezydenta o nie 
sprzedawaniu mieszkań w wielu miejscach naruszają uchwałę Rady miasta w sprawie wykupu 
mieszkań komunalnych. Decyzje odmowne wstrzymują wykupywanie tych mieszkań co stoi 
w sprzeczności z postanowieniami uchwały Czemu tak jest? Proszę uzasadnić czemu pan 
Prezydent ma tej kwestii takie stanowisko. 

 
Krystyna Stefańska 

− W sprawie parkingu przy dziennym domu pobytu osób niepełnosprawnych przy ul. Focha. Parking 
ten jest nieoznakowany na niebiesko. Prośba o oznaczenie tych miejsc oraz  zmianę jednego z nich 
tak, aby niepełnosprawni mieli możliwość swobodnego wsiadania i wysiadania z pojazdów, 
ponieważ w chwili obecnej z powodu braku miejsca nie jest to możliwe. 

− Kiedy zostaną wyrównane ul. Bartnicza, Sucha, Podwale, Jurajska i Olsztyńska. 

− Kiedy zostaną wycięte krzewy na nasypie kolejowym przy ul. Podwale? 
 
Jerzy Nowakowski 

− Co z budową ul. Sosnowieckiej – II etap? Na jakim etapie jest budowa ul. Wyszyńskiego? Prośba 
o przebudowę ul. Kołobrzeskiej. 

− Czy i kiedy uruchomi się dodatkowy kurs linii 12 MPK w godzinach szczytu. 

− Dlaczego odwodniona jest tylko część ul. Pawiej. Mieszkańcy są ciągle zalewani wodą. 

− Czemu ul. Nagietkowa, Fiołkowa i Stokrotkowa są dalej nieremontowane mimo interwencji? 
Ul. Fiołkowa pomimo doraźnych napraw nadal jest w złym stanie. MZDiT pisze, że naprawy się 
odbywają, jednak nie jest to prawda. Proszę sprawdzić, czy fakt twierdzenia, że drogi zostały 
utwardzone, a faktycznie nic z tym nie zrobiono? 

 
Jerzy Łodziński 

− Jaki jest status toru wyścigowego na Wyrazowie? Podczas budowy obwodnicy tor został zburzony, 
wcześniej on funkcjonował. Czy możliwe jest przywrócenie toru do użytkowania. 

 
Anna Majer 

− Na ul. Borelowskiego mieszkańcy dowiedzieli się o odbiorze śmieci selektywnych już po tym 
odbiorze. Prośba o skuteczniejsze doręczanie harmonogramu. Prośba o dołączenie harmonogramu 
do odpowiedź na to pytanie. 

− Czy możliwe jest uruchomienie lokalnego numeru alarmowego. Pytanie odnosi się do szkód 
wyrządzonych przez wichury, gdyż mieszkańcy nie wiedzą komu zgłaszać takie wydarzenia. W wielu 
miastach działają takie lokalne linie alarmowe. 

− Prośba o budowę domku dla kotów przy ul. Starzyńskiego. 
 
Andrzej Sowa  

− Kiedy będzie naprawiona ul. Moniuszki  

− Kiedy będzie naprawiona ul. Ikara. Prośba aby ktoś zbadał jak wygląda ta ulica po naprawach. 
Pobocza są w opłakanym stanie. Proszą aby to skontrolować naprawić jak należy. 

− Mieszkańcy dzielnicy Gnaszyn-Kawodrza są zawiedzeni nałożeniem na nich opłaty adiacenckiej. 
Dlaczego została ona nałożona? Na jakiej zasadzie nakłada się taką opłatę? Czy jest możliwość, 
aby zrezygnować z pobierania tej opłaty? 

 



 
Jacek Krawczyk 

− Prośba o sfinansowanie pojedynczej godziny dla osób niepełnosprawnych na basenie w IV LO im. 
Sienkiewicza. Jest możliwość udostępnienia tego basenu przez szkołę w niedziele w godz. 14.30 – 
15.30. 

− Mieszkańcy Bańboru są zawiedzeni nałożeniem na nich opłaty adiacenckiej. Dlaczego została ona 
nałożona? Na jakiej zasadzie nakłada się taką opłatę? Czy jest możliwość, aby zrezygnować 
z pobierania tej opłaty? 

− Jak wygląda temat budowy kanalizacji na ul. Rzepakowej i Festynowej? Prośba o rozwiązanie 
sprawy i realizację wniosków. 

 
Zbigniew Mizgalski  

− Ciężkie samochody przerwały wodociąg na ul. Hetmańskiej. Prośba o pilną interwencję 
i ustanowienie zakazu przejazdu ciężarówek na tej ulicy. 

− Nie działa oświetlenie na ul. Jagiellońskiej i Piastowskiej. Jaka jest tego przyczyna? Prośba 
o zrobienie czegoś z tym. Na skrzyżowaniu ul. Sabinowskiej i Piastowskiej jest ciemno, prośba 
o dostawieniu lamp. 

− Skrzyżowanie ul. Boh. Monte Casion oraz Jagiellońskiej. Prośba o wykonanie przejścia dla pieszych 
od strony wschodniej, oraz umożliwienie zawracania w kierunku Rakowa. 

− Prośba o naprawę ul. Husarskiej, w szczególności dziury na skrzyżowaniu z ul. Sabinowską. Prośba 
o inspekcję dotychczasowych napraw.  

− Czy obietnica pana Prezydenta o dopłacie 200 000 PLN na naprawę trybun boiska miejskiego jest 
nadal aktualna? 

− Prośba o wykoszenie zarośli na rzece Konopce, w związku z obawą powodzi. 
 
Barbara Gieroń 

− Kiedy będzie wykonany remont ul. Wyszyńskiego, Wręczyckiej, Sabinowskiej, Gdańskiej? 

− Proszę o przekazanie informacji na temat opłaty adiacenckiej z dzielnicy Ganszyn-Kawodrza 
i Bańboru 

− Prośba o ustanowienie zakazu przejazdu samochodów ciężarowych na ul. Tatrzańskiej 
i Wielkoborskiej. Obawy mieszkańców o bezpieczeństwo i stan nawierzchni ulic.  

 
Piotr Wrona 

− Proszę przedstawić bilans strat drzewostanu oraz kosztów związanych z nagłym opadem śniegu 18 
kwietnia tego roku. 

− Czemu nie działa oświetlenie głównych ulic miasta? 

− Kiedy odbędzie się remont ul. Łodzkiej? 

− 27 września tego roku wojewoda podpisał listę szkół, które będą brały udział w programie „Aktywna 
tablica”. Na 612 szkół w województwie, które biorą udział w tym programie tylko 2 są z Częstochowy. 
Ile wniosków wyszło z Urzędu Miasta w tej sprawie do kuratorium? 

− Czemu w czasie remontu i przebudowy basenu w IV LO im. Sienkiewicza nie wybudowany trybun 
dla widzów, skoro basen jest przystosowany do rozgrywania zawodów sportowych? 

 
Krystyna Stefańska  

− Na ul. Czystej, Chłodnej, Złotej oraz wielu innych mniejszych w okolicy nie ma kanalizacji. Czy będą 
przeznaczone jakieś pieniądze na wybudowanie tej kanalizacji. 

− Co z oświetleniem ul. Olsztyńskiej? Prośba o naprawienie. 
 
Justyna Kielesińska 

− Komisja rewizyjna skierowała wniosek do pana Prezydenta w sprawie parkingu przy ul. Ślaskiej 30. 
Do tej pory nie wyszła odpowiedź na ten wniosek, ani nie podjęto żadnych działań w tym kierunku. 

 


